
 

Årets 1.juletræ solgt 

 
Da juletræssalget åbnede ved Hou Hallen var der kunder i butikken 

fra første færd. Ud over redaktionen (læs: Kirsten og 

undertegnede) var nemlig også Astrid mødt, og før vi andre fik 

udvalgt et juletræ havde Astrid valgt træet, som her vises frem. 

Om træet så blev bragt til Skovvej 13? – jo da!                                            

Vi valgte træ nr.2, og begge blev læsset på vores medbragte 

trailer.                                                                                                         

Vi skulle jo alligevel lige forbi Skovvej på hjemturen til Grønnevej. 

Alle ønskes ”en glad december med gode juletræskøb, gode 

julegavekøb, god julebagning, god jul og godt nytår mmm..” 
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